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Jegyzőkönyv 
 
Készült: Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének  2012. május 30. 
napján megtartott soros nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Kovács Sándor polgármester, Benke Marcell alpolgármester, Bodzás 
István, Jancsik Zoltán, Mikulán László, Perneki László, Vetró Józsefné képviselő. 
 
Meghívottak: Erdélyi Sándorné dr. jegyző, Gila Mihályné aljegyző, Forgács Sándorné 
pü. csop. vezető, Palicz András kapitányságvezető, Polcsán Róbert őrsparancsnok, 
Szabóné Székely Renáta intézményvezető, Szentmiklósi Gábor Polgárőr Egyesület 
elnöke.  
 
 
 
Kovács Sándor polgármester: Tisztelettel köszöntöm, a mai képviselő-testületi ülés 
valamennyi résztvevőjét. Külön tisztelettel köszöntöm meghívott vendégeinket.  
 
Megállapítom, hogy a 7 fős képviselő-testületből jelen van 7 fő, az ülés határozatképes, 
azt megnyitom. 
 
Javasolom, hogy a nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőinek Jancsik Zoltán és Bodzás 
István  képviselőket válasszuk meg. 
 
Kérem, aki a javaslattal egyetért, szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozza:  
 
70/2012. (V. 30.) Kt.h.  
 
Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők megválasztása 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-Testülete a 2012. május 30-án  
megtartott soros nyílt ülése jegyzőkönyv hitelesítőinek  Jancsik Zoltán és 
Bodzás István  képviselőt megválasztotta. 

 
Tisztelt Képviselő-testület! 
  
A napirendek a következők:  
 
Napirend előtt:  
 
1.) Tájékoztató a pénzügyi helyzetről  
2.) Tájékoztató a benyújtott pályázatokról  
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Napirend 
1.) Tájékoztató az előző ülés óta eltelt időszak alatt történt fontosabb eseményekről, 
beszámoló a lejárt határidejű határozatokról  
2.) Beszámoló a város közrend- közbiztonság helyzetéről 
3.) Beszámoló a helyi polgárőrség munkájáról 
4.) Polgárőr Egyesület támogatásának felhasználásáról szóló beszámoló kiegészítése 
5.) Csanádpalota Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának 
módosítása 
6.) Csanádpalota Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési 
Szabályzata 
7.) Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat alapdokumentumainak 
módosítása 
8.) Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálatnál lefolytatott hatósági 
ellenőrzés során megállapított hiányosságok megszüntetésére intézkedési terv készítése 
9.) Nemzetiségi Önkormányzatokkal kötött együttműködési megállapodások 
felülvizsgálata 
10.) Önállóan működő és gazdálkodó és önállóan működő költségvetési szervek között 
a gazdálkodási jogkörök gyakorlására kötött megállapodások felülvizsgálata 
11.) Helyi önkormányzati rendeletekben meghatározott szabálysértési rendelkezések 
hatályon kívül helyezése 
12.) Közbeszerzési Szabályzat 
13.) Magyarország-Szerbia Határon Átnyúló pályázathoz önerő meghatározása 
14.) Egyebek 

• Folyószámla hitelkeret szerződés módosítása 
• Kerékpártároló támogatás megelőlegezési hitelszerződés 
• TÁMOP-3.1.11-12/2 és TÁMOP 6.1.2/11/1 pályázatok elkészítése és benyújtása 

 
A napirendek elfogadása előtt javasolnám a vendégeinkre való tekintettel, hogy a Város 
közrend- közbiztonságáról, a helyi polgárőrség munkájáról szóló beszámolót, valamint 
a Polgárőr Egyesület támogatásának felhasználásáról szóló beszámoló kiegészítését 
tárgyaljuk meg.  
 
Mikulán László képviselő: Mielőtt a napirendeket elfogadnánk javasolom, hogy a 
napirend előtti maradjon úgy, ahogy eddig volt, a napirendek esetében természetesen 
vegyük előre a beszámolókat.  
 
Kovács Sándor polgármester: Aki az elhangzott javaslatnak megfelelően a 
napirendeket elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
Köszönöm, megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 igen szavazattal,  ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
71/2012. (V. 30.) Kt.h.  
 
Tárgy: Napirend elfogadása 

 
H a t á r o z a t 
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Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2012. május 30-i ülés 
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 

 
1.) Beszámoló a város közrend- közbiztonság helyzetéről  
2.) Beszámoló a helyi polgárőrség munkájáról  
3.) Polgárőr Egyesület támogatásának felhasználásáról szóló beszámoló 
kiegészítése  
4.) Tájékoztató az előző ülés óta eltelt időszak alatt történt fontosabb 
eseményekről, beszámoló a lejárt határidejű határozatokról  
5.) Csanádpalota Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatal Alapító 
Okiratának módosítása 
6.) Csanádpalota Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatal Szervezeti és 
Működési Szabályzata 
7.) Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat alapdokumentumainak 
módosítása 
8.) Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálatnál lefolytatott hatósági 
ellenőrzés során megállapított hiányosságok megszüntetésére intézkedési terv 
készítése 
9.) Nemzetiségi Önkormányzatokkal kötött együttműködési megállapodások 
felülvizsgálata 
10.) Önállóan működő és gazdálkodó és önállóan működő költségvetési szervek 
között a gazdálkodási jogkörök gyakorlására kötött megállapodások 
felülvizsgálata 
11.) Helyi önkormányzati rendeletekben meghatározott szabálysértési 
rendelkezések hatályon kívül helyezése 
12.) Közbeszerzési Szabályzat 
13.) Magyarország-Szerbia Határon Átnyúló pályázathoz önerő meghatározása 
14.) Egyebek 

• Folyószámla hitelkeret szerződés módosítása 
• Kerékpártároló támogatás megelőlegezési hitelszerződés 
• TÁMOP-3.1.11-12/2 és TÁMOP 6.1.2/11/1 pályázatok elkészítése és 

benyújtása 
 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
Mielőtt a napirendek tárgyalására kerül sor, kérem, akinek kérdése, interpellációja van, 
azt tegye meg. 
 
Bodzás István képviselő: Tavaly elmaradt a gyermekétkeztetési pályázat. Az idén a 
hosszú hétvége után is sok éhező gyermek jött vissza, és ezzel kapcsolatban szeretném 
kérdezni, hogy tervezzük-e a nyári gyermekétkeztetést. 
A Palotai Krónika májusi száma még nem került kiadásra, ez azért volna fontos, hogy a 
díszpolgári címre vonatkozó javaslat még nem jelent meg.  
Kerékpártárolós pályázat megvalósítását hogyan képzelték el.  
 
Kovács Sándor polgármester: A nyári gyermekétkeztetéssel kapcsolatban 440,- Ft-os 
támogatás jár gyermekenként. Ezért az összegért Túri Kálmánné nem tud megfelelő 
minőséget biztosítani. Őstermelőtől kell vásárolni az élelmiszer 30 %-át, ezt nem tudjuk 



4 

 

garantálni. Az áprilisi Palotai Krónikába már megjelent a díszpolgári címre való 
javaslatról a felhívás, most ismét megjelentetjük. 50 férőhelyes kerékpártároló épül az 
iskolában, 50 a polgármesteri hivatalban, a hivatal épületében lévő leeresztésben lesz 
kialakítva egy női és egy férfi zuhanyzó, egy női és egy férfi öltözővel. Kerékpártárolók 
kamerával lesznek ellátva. Az iskolával egyeztettünk, hogy egész napos sportnap, 
vetélkedő lesz. Ehhez kérem a rendőrség és a polgárőrség támogatását és tevékenységét 
is.  
 
Bodzás István képviselő: A sportnap szervezése jól áll. A gyermekétkeztetéssel 
kapcsolatban valamit ki kell találni az éhező gyermekek érdekében.  
 
Mikulán László képviselő: Ezt a fajta hozzáállást nem tudom elfogadni a 
gyermekétkeztetéssel kapcsolatban. Erre most nagyobb szükség van a családoknál, mint 
tavaly volt. Több testületi ülésen felvetődött, hogy eladó volt a Bernát ház. 2007. 
február 22-én a képviselő-testület tárgyalta Csanádpalota fejlesztési tervét, ahol a 10-ik 
oldalon a következő szerepel: „Legoptimálisabb megoldás egy oktatási centrum 
kialakítása lenne, - a jelenlegi Művelődési Ház,- Tájház,- Emeletes iskola,- Óvoda 
tömbösítésével. A közben eső 2 magánház és telek megvásárlásával, az 1 ajánlott 
variációval.” Ezt akkor támogatta a képviselő-testület, azóta ez hatályon kívül nem lett 
helyezve. Ez a képviselő-testület utasította a polgármestert arra, hogy tájékozódjon az 
ingatlannal kapcsolatban. Itt előrelépés nem történt. Tavaly, mivel aszályos év volt, a 
dűlőutak állaga nem romlott. A földtulajdonosok által nyújtott támogatás megmaradt. 
Azokat a kis javításokat, amiket az utak mentén el kellett végezni, különböző 
vállalkozások, magánszemélyek megtették. Még az idén sem költött az önkormányzat 
ezeknek az utaknak a rendbetételére. Az a dűlő, amelyik a gyakorlókertnél megy ki, 
kifogásoltam az ősszel, hogy ott nagyon rossz állapotok vannak. Majd mikor 
megkérdeztem, azt a választ kaptam, hogy rendbe lett téve. Ez az út ma sincs rendbe. 
Több alkalommal jelezték a közmunkások, amikor szabadságra szeretnének menni, a 
polgármestertől kell kérni a szabadságot. Úgy gondolom, hogy a polgármesternek más 
feladata van, mint, hogy egyes emberek szabadságkérelmével foglalkozzon. Azt pedig 
szintén többen jelezték, hogy amikor szabadságra mennek, vagy voltak, minek neked a 
szabadság, mi dolgod van, stb. Szelíd humánumot tanúsítsunk a dolgozók iránt.  
Május 23-án volt a Csanádpalotai Víziközmű Társulat küldöttgyűlése, amely nem volt 
szórólappal terítve. Sérelmezem azt is, hogy több testületi ülésen szóba került az, hogy a 
szennyvízberuházás kapcsán a képviselő-testület le fog ülni szakértőkkel beszélni. 
Sajnos ez elmaradt. Többen jelezték nekem, hogy a küldöttek a pénzügyi beszámolót, 
vagy mérleget nem kapták  meg. Ezeket a küldötteknek a küldöttgyűlésen osztották 
szét. 
Több küldött jelezte azt is, hogy azoknál, akik az egyösszegű érdekeltségi hozzájárulás 
megfizetésénél részletfizetést kértek, a társulat elnöke november 31-i határidőt mondott. 
 
Kovács Sándor polgármester: Ez korrigálva lett. 
 
Mikulán László képviselő: Lehet, hogy korrigálva lett, de ilyen fontos nagy 
beruházásnál látszik, hogy mennyire fontos a pontos meghatározás. Nagyon sok 
ingatlantulajdonos, amikor megkapta a határozatot a kivetésről abban az szerepel, hogy 
65 x 4.000,- Ft-ot kell megfizetni. Ha kettő vagy több tulajdonos esetén, ha egy 
tulajdonos átvette a kivetésre vonatkozó határozatot, akkor a kivetés során nem azzal az 
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egy tulajdonossal lenne célszerű megfizettetni a kivetést, hanem a többi 
társtulajdonossal is. A kérdésem az, amikor a határozatban 260.000 Ft, 65 x 4.000 Ft 
szerepel, akkor az inkasszálásra egy évre vonatkozóan a 48.000,- Ft erejéig hajtjuk be 
évente, vagy pedig a teljes összeget inkasszáljuk azonnal. A televízió közvetítést is 
indokoltnak tartanám főleg ilyen időkben. A Palotai Krónikát is meg kellett volna 
jelentetni a Víziközmű Társulati ülés után, korrekt tájékoztatással, amit többször 
ígértetek. Akkor nem tettem volna fel ezeket a kérdéseket, ha abban le lett volna írva 
milyen határozatok születtek és azt ilyen módon fogjuk végrehajtani. Az elmúlt időben 
volt idő szórólapozni, most gyakorlatilag nincs idő.  
Az érdekeltségi hozzájárulással kapcsolatos végrehajtásról jegyző asszonytól kérek 
választ. 
 
Kovács Sándor polgármester: Valóban a küldöttgyűlésen került kiosztásra a 2011. évi 
gazdálkodási beszámoló és a 2012. évi gazdálkodási terv. A Víziközmű Társulat 
működése tavalyi évben 2 millió Ft volt, amit az önkormányzat állt. Ez szerepel az 
önkormányzat zárszámadásában, erről minden képviselőnek tudomása van, ezt 
mindenki elfogadta. A 2 millió Ft felosztása szerepelt ebben a beszámolóban. Az 
ellenőrző bizottság előtte ülésezett és jóváhagyta ezt a döntést, és eleget tettünk a 
törvényi követelményeknek, amely ilyen eljárásban szükséges. Most is volt olyan kérés, 
hogy a tulajdonos jelezte, hogy nem ő az egyedüli tulajdonos és meghozta a társulat a 
döntését, hogy a tulajdoni aránynak megfelelően legyen az érdekeltségi hozzájárulás 
megfizetése. Próbáltunk mindenkire vonatkozóan egyforma döntést hozni, hogy ebből 
ne legyen probléma, semmilyen kivételt nem tettünk.  
A közmunkások szabadságával kapcsolatban Priskó Erzsikéhez küldöm őket, hogy 
írassák ki a szabadságot. Aki már kivette előre a szabadságát, annak már nem tudok a 
továbbiakban lehetőséget adni. A dűlőutakat rendbe tesszük, most már lesz gépkezelőnk 
is. A Bernát házzal kapcsolatban amennyiben a képviselő-testület határozatot hoz arra 
vonatkozóan, hogy vegyük meg, akkor tárgyalunk róla. Egyébként is annyi üres 
ingatlanunk van, hogy még egy üreset megvásárolni a jelenlegi gazdasági helyzetben 
nem célszerű. Az étkeztetéssel kapcsolatban megnézzük, hogy a mik a lehetőségek. Az 
elmúlt években előfordult, hogy nem az ette meg az ételt, akinek szántuk, sőt abból is 
vita volt, hogy miért azok kapják, miért nem más.  
 
Mikulán László képviselő: Valóban szerencsésebb lett volna, ha ezt vendégeink nem 
hallgatják végig, mert elbeszélünk egymás mellett. Valóban interpellációra adott válasz 
volt, a polgármester mondta, hogy utána jár. Valóban mindent indítványozni kell, 
dönteni kell róla, szavazni kell róla, el kell látni döntésünket határozat számmal, mert 
különben itt szemrebbenés nélkül megy a mellébeszélés. Magam részéről ezt úgy fogom 
fel, hogy nem elég elfogadni a polgármester válaszát, mert az később esetleg vagy nem 
emlékszik rá, vagy máshogy emlékezik rá, vagy nem úgy ígérte, és ez akkor a jövőben 
korrekt lesz.  
 
Erdélyi Sándorné dr. jegyző: Az érdekeltségi hozzájárulás kivetését illetve behajtását 
két  jogszabály szabályozza. A Víziközmű Társulatokról szóló törvény előírja, hogy a 
víziközmű hozzájárulás adók módjára behajtandó köztartozás. Tehát az adóhatóság 
hajtja be. Az adózásról szóló jogszabály előírja, hogy idegen helyről kimutatott 
tartozások esetében hogyan kell eljárni az önkormányzati adóhatóságnak. Fontos még, 
hogy hány hónapi tartozás után adja át a Víziközmű Társulat az önkormányzati 
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adóhatóságnak behajtásra a hátralékot. Ennek eldöntése a küldöttgyűlésre tartozik. Az 
önkormányzati adóhatóság 10.000 Ft feletti idegen helyről kimutatott adótartozást vehet 
át a jogszabály szerint. Több tulajdonos esetén, ha egyik társtulajdonos azt szeretné, 
hogy a tulajdonostársaknak is kerüljön kivetésre, akkor a kivetés módosításával ez 
megoldható. Erre már volt is példa a kivetések során is. 
 
Mikulán László képviselő: Ha valaki megkapta a kivetési határozatot és eddig nem 
mozdult, nem volt halasztott fizetési kérelme, csak a határozatot vette kézhez. Engem az 
érdekel most, mert ez komoly dolog, hogy több tulajdonos esetén eleve, hogy jár el a 
társulat, megkeresi az összes tulajdonost vagy terheli arra az egyre, aki átvette a 
határozatot.  
 
Erdélyi Sándorné dr. jegyző: A kivetés úgy történt, hogy az ingatlan nyilvántartásban 
az első helyen szereplő ingatlantulajdonos nevére került kivetésre az érdekeltségi 
hozzájárulás. Mint mondtam, ha azt szeretné, hogy számára csak a tulajdoni hányada 
arányába kerüljön kivetésre a hozzájárulás ezt nagyon egyszerűen megteheti. Kéri a 
módosítást, amit közgyűlés nélkül végre lehet hajtani, tehát elég gyors az eljárás. 
 
Mikulán László képviselő: Tudok olyan ingatlant, hogy négy tulajdonosa van, azt is 
tudom, hogy egy vidéken él, nem beszélnek és a nem is fogják kérni. Olyan nincs, hogy 
első helyen vagy második helyen szerepel. A földhivatali bejegyzés ABC alapján 
szerepel. Ha valaki neve úgy fordul, akkor most mákja van? Azzal kezdtem a 
hozzászólásomat, hogy azt tudom, hogy a törvényeket betartjátok. Én nem a száraz 
jogról beszélek, hanem a szelíd emberi humánumról. Arra irányult a kérdésem, hogy 
milyen módon lesz a több tulajdonos esetén behajtva. Ne gyertek nekem a §-sal, mert 
azt mindenki meg tudja nézni, vagy meg tudja nézetni.  
 
Kovács Sándor polgármester: Fogalmazunk egy levelet minden tulajdonosnak, hogy 
amennyiben többen érdekeltek az ingatlanban, jelezzék a társulat fele. 
 
Mikulán László képviselő: Február hónapban kapták meg a levelet. Mire a 
tulajdonosok megkapják azt a levelet, amit most akartok fogalmazni, ne húzzuk már a 
rétest.  
 
Kovács Sándor polgármester: Ha ilyen előfordul, jelezze a társulat felé.  
 
Mikulán László képviselő: Köszönöm szépen, de választ erre nem tudtam kapni. Én is 
átvettem több olyan ingatlanra, ahol nem vagyok tulajdonos, rossz helyre címeztétek. 
Átveszik az emberek, mert nem akarnak vitát, meg feszültséget. Azt is átveszik, ami 
nem az ő tulajdonát képező ingatlan. Szennyvízberuházás párti vagyok, voltam. Azt 
nem látom, hogy a szakma ott lenne, a levelek pontosak lennének. A mostani 
interpellációmra, egyszerű kérdésekre nem kapok választ.  
 
Benke Marcell alpolgármester: Szóba került a dűlőút karbantartás. Én, mint a 
földtulajdonosok közösségének képviselője szorgalmazom a dűlőút karbantartást. Való 
igaz, hogy évente 700.000 Ft-ot utal át a földtulajdonosok közössége az 
önkormányzatnak. Többször kértem az önkormányzatot, hogy számoljon el ezzel a 
pénzzel, valamilyen írásbeli választ kérek, most is kérem, hogy a földtulajdonosok 
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közösségének be tudjak számolni, hogy mikor mire fordította az önkormányzat ezt az 
összeget. Az biztos, hogy javítani lehet a dűlőutak karbantartásán. A gléderre sok 
milliót kellene költeni. Javasoltam, hogy próbáljuk eladni a glédert, traktorunkat is, 
aminek az árán, ha meg is pótoljuk, vegyünk egy olyan traktort, amire egy simítót lehet 
tenni és próbáljuk meg saját erőből a dűlőutakat karbantartani. A testület és a 
földtulajdonosok között nincs megállapodás, egyoldalú felajánlás van.  
 
Kovács Sándor polgármester: Azt tudni kell, hogy az elmúlt évben aranka irtására 350 
E Ft-ot költöttünk. Azonkívül még útsimításra is költöttünk.  
 
Benke Marcell alpolgármester: Már tavaly is említettem, hogy Makó-Csanádpalota 
útszakaszon nem megoldott az útszélek takarítása, nagyon balesetveszélyes. 
Nyilvánvaló, hogy az útszéli magas gazban esélytelen bárki, hogy az ott lévő őzet 
észrevegye. Legalább 2-3 m szélességben le kellene zúzni a gazt. Kérem a jelenlévő 
rendőrséget, hogy járjon közbe, mivel ez igen balesetveszélyes. Elszomorítónak tartom, 
hogy nem képes a Közút ezt karbantartani. Ugyanez mondható el a Csanádpalota-
Pitvaros közötti útszakasz bizonyos szakaszaira.  
 
Mikulán László képviselő: A gazdálkodókat bírságolják, ha gyomos a területük. Az 
autópálya kezelőnek ismételten írjunk, hogy a területükön már megint 2 méteres a gaz.  
 
Kovács Sándor polgármester: Megnézzük a gyermekétkeztetést, hogy tudjuk 
megoldani, a Bernát ház megvételének a lehetőségét, dűlőutakat.  
 
Kérem, hogy aki az interpellációs kérdésekre adott választ elfogadja kézfelnyújtással, 
szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a javaslat 3 igen, 4 nem szavazattal nem kapta meg a döntés 
hozatalhoz szükséges igen szavazatok számát, az interpellációs kérdésekre adott választ 
a Képviselő-testület nem fogadta el. 
 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
A napirendi pontok előtt: 
 

• Tájékoztató az önkormányzat pénzügyi helyzetéről (írásos anyag csatolva) 
 
Kovács Sándor polgármester: Az előterjesztést a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. 
 
Vetró Józsefné képviselő: A Pénzügyi Bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja.  
 
Erdélyi Sándorné dr. jegyző: Szakál Pálné könyvvizsgáló más, halaszthatatlan 
elfoglaltsága miatt nem tud részt venni a testületi ülésen, de e-mailben jelezte, hogy 
valamennyi pénzügyi tárgyú testületi anyagot megkapta, kifogást nem emel, az 
előterjesztéseket támogatja.  
 
Mikulán László képviselő: Megkérdeztem a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy mi 
indokolta, hogy a megszokott időponttól eltérően ülésezzen a bizottság. Az elnök 
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asszony akkor azt mondta, hogy nem tudja, hogy mi indokolta, ugyanis a meghívót ő 
úgy fogadta el, ahogy volt. Nem tudom, hogy ki hívja össze a Pénzügyi Bizottságot, az 
elnök, aki aláírja, vagy kap valahonnan valami sugallatot. Egyébként minden bizottsági 
ülésen részt szoktam venni. Megkérdeztem a másik bizottság elnökét is. Az elnök úr azt 
a tájékoztatást adta nekem, hogy azért hozták előre az ülés időpontját, mert 
napirendjükön szerepel a rendőrség beszámolója és úgy volt az időpont egyeztetve a 
rendőrséggel, a rendőrség számára ekkor volt jó az időpont.  
A múlt hónapban a soros testületi ülésen kértünk egy naprakész banki kivonatot, hogy 
pillanatnyilag hogy állunk. Akkor azt a választ kaptuk, hogy a pénztár be van zárva, és 
nem tudják megnézni. Azon a testületi ülésen tárgyaltunk egy hitelfelvételről, 
ugyanakkor a csoportvezető nem tudta prezentálni a kért banki kivonatot. Ez számomra 
aggodalomra ad okot. Másnap reggel képviselő úrral feljöttünk a pénzügyre, majd 
beszéltünk a jegyzővel, polgármesterrel, majd megkaptuk a pont aktuális bankszámla 
kivonatunkat. Kértük ezt azért, mert azzal indokolta polgármester úr a megelőlegezési 
hitelfelvételét, mert veszélybe kerülnek a bérkifizetések. Átment a testületi ülésen a 
hitelfelvétel, pont a bérek miatt. Nyugtáztam azt is, hogy az indoklás, amivel a 
polgármester úr indokolta a hitelfelvételt, mert azért van szükség erre az áthidaló 
megoldásra, a bankszámla kivonat arról tanúskodik, hogy egy szó nem volt igaz abból 
az indoklásból.  
 
Kovács Sándor polgármester: Ez csúsztatás, szándékos félrevezetés,  amit a képviselő 
úr mond. Ezen a kivonaton látszik, hogy a számlán 285 E Ft van. Ezzel szemben jött 
egy nettó finanszírozás, ami 8 millió Ft. A 6.100 E Ft a közfoglalkoztatás összege, amit 
munkabérre ki kell fizetni, amit nem lehet másra elkölteni, a munkabért minden héten ki 
kell fizetni. Tehát ez a folyószámla kivonat egyértelműen mutatja, hogy igen is szükség 
volt a hitelt felvételére ahhoz, hogy az önkormányzat a lejárt határidejű számláinak és a 
munkabérnek a kifizetését biztosítani tudja. 
 
Mikulán László képviselő: Azon a bankszámlán 17-18 millió van kb., bőven futja a 
bért.  
Legközelebb, ha egy képviselő kér anyagot, akkor ne mondjatok olyat, hogy bezárták a 
pénztárat és nem tudunk bankszámla kivonatot adni.  
 
Erdélyi Sándorné dr. jegyző: Egyetlenegy testületi ülés keretében sem merült fel 
eddig, hogy banki kivonat legyen. A pénztárkezelésnek nagyon szigorú szabályai 
vannak, többek között arra vonatkozóan is, hogy pénztárzárás után ki nyithatja ki a 
helyiséget. Az nem lehet, hogy több személynek is kulcsa legyen a pénztárhoz. Amire a 
bankszámla kivonat igénye felmerült, lejárt a pénztáros munkaideje, elment haza, nála 
volt a pénztárkulcs. Nem is gondoltuk, hogy szükség lesz a banki kivonatra. Ahogy a 
csoportvezető jelezte, a bankkivonat a mostani tanácskozáson már nála van, tehát ha 
előre tudjuk, hogy igény van rá tudjuk adni az adatokat. 
 
Benke Marcell alpolgármester: Azt szeretném mondani, hogy az utolsó pillanatban 
döntött az önkormányzat a hitelfelvételéről. Ennek a döntésnek van egy megvalósítási 
ideje. Egy hónapos átfutásai határidővel sikerült lebonyolítani a hitelfelvételt, május 23-
án érkezett a számlánkra a hitelösszeg. Aki a pénzgazdálkodásért felel, be kell 
kalkulálni a döntéshozó testület reakció idejét is. Az elmúlt hónapban ott van 18 milliós 
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ki nem fizetett számla. Ezzel kaptunk egy olyan levegővételt, hogy átmenetileg 
nagyjából egyensúlyban vannak a pénzügyek.  
 
Mikulán László képviselő: Felvettük azt a hitelt, olyan dolog kifizetésére, ami 
valójában már kifizetésre került, a pénzt átutaltuk és mégis erre vettük fel. Csak a felvett 
hitelből a munkabért fizettünk. Ezért ment bele a testület, csak ezt meg kellett volna 
beszélni.  
 
Kovács Sándor polgármester: Kifizetett számla kell az OTP-nek, amit finanszíroz. 
Tehát csak akkor tudjuk lehívni az összeget, ha a számlát megküldjük az OTP-nek. A 
hitelfelvételről szóló testületi határozati javaslatot a tényleges helyzetnek megfelelően 
módosítottuk, tehát a határozat a tényleges helyzetet tükrözi, a végrehajtásnál minden 
úgy történt, ahogy azt a testületi határozat tartalmazza. 
 
Vetró Józsefné képviselő: Nem egyszer volt ez a testület előtt. Mielőtt kifizettük volna, 
többször elvetette a hitelvételt a testület. Erről lehetett volna időben dönteni.  
 
Kovács Sándor polgármester: Ez a pénzügyi jelentés már nem aktuális, mert 13 millió 
számla kifizetésre került. 30 napon túli tartozása az önkormányzatnak a mai napon 
nincs. Ami fájó pont, hogy normatíva támogatásokat kellett visszafizetni a 
gyermeklétszám csökkenése miatt. Van szociális célú pénz visszafizetési kötelezettség 
400 E Ft. Jelenleg kb. 6-7 millió Ft ki nem fizetett számlája van az önkormányzatnak. A 
villanyszámlák rendezésre kerültek. A 15 milliós kintlévőségre kellene gyors 
intézkedést hozni. Hatalmas az adótartozás, már éltünk azzal a lehetőséggel is, hogy 
gépjárműveket vonattunk ki a forgalomból. Iparűzési adónál is nagy kintlévőségünk 
van.  
 
Mikulán László képviselő: Ez valószínű, hogy összefüggésbe hozható az 
elszegényedéssel. Ez a helyzet szervesen összefügg a szennyvízberuházással is. Tehát a 
kivetések során, amikor majd nyugdíjakat, vállalkozásoknál inkasszálunk, legyünk 
figyelemmel arra, hogy amikor 2007-ben elindult a folyamat teljesen más anyagi 
helyzetben voltak a családok, vállalkozások. Ezeket a kivetéseket minél hamarabb el 
kell indítani, mert a pénzre a társulatnak szüksége van.  
 
Kovács Sándor polgármester: Meg kell tenni mindent annak érdekében, hogy a 
lakosság terheit csökkentsük.  
 
Benke Marcell alpolgármester: Azt szeretném mondani, hogy a kivetéssel 
kapcsolatban nem értek egyet.  
 
Mikulán László képviselő: Megkapták a csomagot az emberek februárban. Nem tudják 
az emberek, hogy mire számíthatnak, mennyiből gazdálkodhatnak.  
  
Kovács Sándor polgármester: Kérem, hogy a Képviselő-testület a tájékoztatót vegye 
tudomásul. 
 
Megállapítom, hogy a szavazás aránya 3 igen, 4 nem szavazat, így a határozati javaslat 
nem kapta meg a döntéshozatalhoz szükséges igen szavazatok számát.  
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• Tájékoztató a benyújtott pályázatokról (írásos anyag csatolva) 
 
Kovács Sándor polgármester: Csanádpalota-Kövegy kerékpárút építése tartalék listán 
van. A szerbiai pályázat benyújtásra került, 74 E euróra pályáztunk, nekünk 12 
aktivitásunk, a szerbeknek 6 aktivitásuk van a programban.  
 
Mikulán László képviselő:  A Kelemen emlékparkra nyertünk pénzt, amivel már el is 
számoltunk. Az ösvények mikor készülnek el, egy kutat tényleg fúrjunk a fák 
locsolására.  
 
Kovács Sándor polgármester: A felzárkóztatási pályázatban 7,7 millió Ft-ért térkövet, 
szegélykövet, és eszközöket vásároltunk, ami még szükséges a parkhoz. Bízom benne, 
hogy összefogással le lesz rakva.  
 
Kérem, hogy a Képviselő-testület a tájékoztatót vegye tudomásul. 
 
Aki a javaslattal egyetért, kérem, szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület  4 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozza:  
 
72/2012. (V. 30.) Kt.h.  
 
Tárgy: Tájékoztató a pályázatokról 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat és 
intézményei által benyújtott pályázatokról szóló tájékoztatót tudomásul vette. 

 
Határozatról értesítést kapnak: 
1.) Csanádpalota Város polgármestere 
2.) Csanádpalota Város jegyzője 

 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
Ezek után rátérünk a napirendi pontok tárgyalására. 
 
1. sz. n a p i r e n d: Beszámoló a város közrend-közbiztonság helyzetéről (írásos 
anyag csatolva) 
 
Kovács Sándor polgármester: Tisztelettel köszöntöm Palicz András 
kapitányságvezető urat, és Polcsán Róbert őrsparancsnokot. Kérem kapitány urat, ha a 
beszámolóval kapcsolatban van kiegészítése, azt tegye meg. 
 
Palicz András kapitányságvezető: Megmondom őszintén, hogy 17 önkormányzatnál 
kell beszámolnom, de ilyen kellemetlen helyzetbe még egyik helyen sem hoztak. Ez 
számomra egy kicsit erős, nekem ezekhez a dolgokhoz semmi közöm nincs, s 
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legközelebb ezen nem is szeretnék részt venni. Ez a ti belső dolgotok. Legközelebb 
megbeszéljük, hogy mikorra érjünk ide, mert erről nem is szeretnék tudni. Ez 
megerősített abban, hogy ha nyugdíjba megyek se polgármester, se képviselő nem 
szeretnék lenni.  
Szerintem a megye legjobb rendőrőrse dolgozik a területen. Legjobb felkészültségű 
rendőrőrs. Sajnos ennek ellenére a területen emelkedett a garázdaságok száma. Van egy 
kocsma, ahol minden pénteken van buli, ahol már két rendőr kollégánkat is megvertek. 
Hozzá kell tenni, hogy nem a mi állományunkból, hanem a készenlétiek közül. Itt 
szeretnénk folyamatosan jelen lenni, míg nem tudunk jobb megoldást találni. 
Területünkön a tavalyi évben 1400 nyomozást rendeltünk el, amelyből 57 
Csanádpalotára esett. Kapitányság szinten 26 %-kal csökkent a bűncselekmények 
száma. Ami kiemelkedő, hogy 35-ről 47 re nőtt a család, ifjúság, házasság elleni 
bűncselekmények száma. Ez azért érdekes, mert a tartási kötelezettség elmulasztása 
emelkedett, látszik, hogy nőtt a szegénység.  
A kábítószerrel is kiemelten foglalkozunk, sajnos Csanádpalotán is jelen van. A 
nyomozás eredményessége 53,4 %, amely jobb az országos és a megyei átlagtól.  
Fontos, hogy 2010-ben 50 rendkívüli halálesetünk volt. Nagyon sokan lettek 
öngyilkosok. A tavalyi évben ez lecsökkent 34-re. Illetékességi területünkön 100 alá 
csökkent a közúti balesetek száma. Nagyon jó az együttműködés a Polgárőrséggel, a 
területünkön lévő önkormányzatokkal, továbbra is számítok a segítségükre.  
 
Polcsán Róbert őrsparancsnok: A Sport büfével van gondunk, főleg diszkó 
alkalmával. Meg kellene oldani a bezárását. Ha nem is ott történik a lopás, garázdaság, 
de onnan indul ki. Szóba került a sportnap, amihez a segítséget kérték, nem tudom a 
dátumot.  
 
Bodzás István képviselő: Június 14-e csütörtök.  
 
Polcsán Róbert őrsparancsnok: A statisztika mindig kényes dolog. Ha jövőre a 2012-
es évet fogjuk értékelni, akkor javulást fog mutatni. Ennek egyik oka, hogy 
megváltozott a jogszabály, és a bűncselekményi értékhatár 50 E Ft-ra emelkedett. 
Emiatt biztosan csökkenni fog a bűncselekmények száma. Mostanában merült fel, hogy 
többen az úttesten járnak, ezért bírságolni fogunk. A Palotai Krónikába fel kellene hívni 
a földtulajdonosok figyelmét a sárfelhordás veszélyességére. Aki felhordja a sarat annak 
le is kell azt takarítani, nagyon balesetveszélyes. 
 
Bodzás István képviselő: Nagyon jó és látványos a rendőrség munkája. Az iskola 
rendőr program rendkívül jól működik. A bizottsági ülésen jelen lévő körzeti megbízott 
arra a kérdésre nem tudott választ adni, hogy elég-e a kilométer keret, amit kapnak. A 
bizottság a beszámolót elfogadásra javasolja.  
 
Palicz András kapitányságvezető: Meghatározott km keretet adnak, amit mindig 
kevesellünk. A feladatokra általában elég, azért hogy elfogyott a benzin még egyetlen 
feladat sem maradt el. Megpróbáljuk feladatokat racionalizálni, és átszervezéssel 
igyekszünk megoldani.  
 
Mikulán László képviselő: A diszkó bezárásáról érdemes beszélni. Az sem jó, ha nincs 
a településen, az sem jó, ha baj van vele. A Csanádpalota helységnév táblát jó lenne 
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áthelyezni a temetőn túl. 67-es csárda a településen kívül van. Aki nem visel sárga 
mellényt, azt bírságolják. Aki Pitvaros felől jön, az még a csárdánál nem látja a 
helységnév táblát, és a sebességkorlátozó táblát, csak akkor, ha beér a kanyar közepébe. 
Ezt szerencsésnek tartanám, legalább a csárdától helyeznék valahány méterre.  
 
Polcsán Róbert őrsparancsnok: A sárga mellény rossz látási viszonyok mellett és este 
kell. Egyébként nem kötelező. 
 
Palicz András kapitányságvezető: A közút kezelőnél kell kezdeményezni a táblák 
elhelyezését. 
 
Perneki László képviselő: A tájékoztatót nagyon jónak tartom. Komoly probléma, 
hogy a garázdaság egy helyről indul. Még ha hozzá tesszük a tiltott szerek fogyasztását, 
tényleg valamit tenni kell.  
Örülök neki, hogy ilyen polgárőreink vannak, és bízok benne, hogy tényleg együtt 
tudnak működni a rendőrséggel. Az úton  való közlekedésre oda kell figyelni, de a 
járdák sok esetben járhatatlanok, a fákat le kellene gallyazni, és ez főleg este jelent 
veszélyt.  
 
Palicz András kapitányságvezető: A térfigyelő kamera rendszer mindenhol pozitív 
hatással van. Nem lehetne-e a város más területein is felszerelni.  
 
Kovács Sándor polgármester: Ez is pénz kérdése. A sebességmérő felszerelése is 
visszatartó hatással van. Megköszönöm a rendőrség együttműködését, segítségnyújtását, 
és a további munkájukhoz sok sikert kívánok. 
 
Aki a beszámolót elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
73/2012. (V. 30.) Kt.h.  
 
Tárgy: Beszámoló a város közrend- közbiztonság helyzetéről 
 

H a t á r o z a t 

 
Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a város közrend- 
közbiztonságának helyzetéről szóló beszámolót megtárgyalta, azt elfogadja. 

Határozatról értesítést kap: 

1.) Makói Rendőrkapitányság Rendőrőrse Pitvaros 
2.) Kovács Sándor polgármester 
3.) Erdélyi Sándorné dr. jegyző 

 
2. sz. n a p i r e n d: Beszámoló a helyi polgárőrség munkájáról (írásos anyag 
csatolva) 
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Szentmiklósi Gábor Polgárőr Egyesület elnöke: Pitvaros előtt a nyárfák tövét 
kiégették, 20-25 % tartja azokat a nagy fákat. Lakosság kérése, hogy az önkormányzat 
előtti padokat szüntessék meg.  
 
Kovács Sándor polgármester: A padokat megszüntetjük. Ki fogjuk szélesíteni a 
járdát, hogy babakocsival is el lehessen férni.  Gratulálok az elmúlt évi munkájukhoz. 
sok sikert.  
 
Aki a beszámolót elfogadja, kérem, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
  

74/2012. (V: 30.) Kt.h. 
 
Tárgy: Beszámoló a helyi Polgárőrség munkájáról 
 

H a t á r o z a t 

 
Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi Polgárőrség 
munkájáról szóló beszámolót megtárgyalta, azt elfogadja. 

 
Határozatról értesítést kap: 

 
1.) Szentmiklósi Gábor helyi Polgárőr Egyesület Elnöke 
2.) Kovács Sándor polgármester 
3.) Erdélyi Sándorné dr. jegyző 

  
3. sz. n a p i r e n d:  Polgárőr Egyesület támogatásának felhasználásáról szóló 
beszámoló kiegészítése (írásos anyag csatolva)  
 
Kovács Sándor polgármester: Aki a beszámoló kiegészítését elfogadja, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
75/2012. (V. 30.) Kt.h. 
 
Tárgy: Polgárőr Egyesület beszámolója az Önkormányzat által nyújtott támogatás 
felhasználásáról 

 
H a t á r o z a t 

 
Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 
Polgárőr egyesület elnökének a 2011. évre a 3/2011. (II. 24.) önkormányzati 
rendelet alapján nyújtott 150.000.-Ft összegű önkormányzati támogatás 
felhasználásáról szóló – a Képviselő-testület 50/2012. (III. 28.) Kt.h. számú 
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határozatában foglaltaknak megfelelően kiegészített -  beszámolóját, azt 
elfogadja. 
 
Határozatról értesítést kapnak: 

1.) Csanádpalotai Polgárőr Egyesület Elnöke 
2.) Csanádpalota város Polgármestere  
3.) Csanádpalota Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatala 
4.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja 

 
4. sz. n a p i r e n d: Tájékoztató az előző ülés óta eltelt időszak alatt történt fontosabb 
eseményekről, beszámoló a lejárt határidejű határozatokról (írásos anyag csatolva)  
 
Erdélyi Sándorné dr. jegyző: Délelőtt ülésezett a Roma Nemzetiségi Önkormányzat és 
kérte, hogy tájékoztassam a képviselő-testületet arról, hogy a gyermeknap alkalmából 
150 E Ft-tal támogatja a gyermekintézményeket. A bölcsődét, óvodát és az általános 
iskolát 50-50 E Ft-tal.  
 
Benke Marcell alpolgármester: A DAREH-nek volt évzáró és nyitó közgyűlése. 
Megtörtént a 2011. éves módosított költségvetés elfogadása, illetve 2012-es 
közbeszerzési terv elfogadása, illetve rekultivációs pályázat 2-ik ütemének a támogatási 
szerződés aláírása.  
 
Bodzás István képviselő: A május 1-i rendezvény nagyon jól sikerült, jó hangulatú nap 
volt. A civilnapon, mint vendégelőadóként vettem részt. Jó volt látni, hogy a kempón 
keresztül a modern táncokon kívül nagyon sok minden volt. A padéi meghívásnak a 
színjátszók tettek eleget. A búcsú napján a templomban vendég előadó volt, amelyen 
szinte minden képviselő jelen volt. A múlt hét pénteken néptánc bemutató volt, amelyen 
4 csoport mutatkozott be. A gyereknap rendkívül jól sikerült, pályázati pénzen valósult 
meg. Tavaly voltak kirándulások az ásatásra, ebben az évben erre lesz-e lehetőség, 
folynak-e még a munkálatok. 
 
Kovács Sándor polgármester: Az ásatásnál újabb rézkori földvárat fedeztek fel. 
Pedagógusoknak kell felvállalni a csoportok kivitelét, a kirándulás megszervezésének 
nincsen akadálya. 
 
Mikulán László képviselő: Az iskolában a tablók 2006 év után vannak kitéve. A régi 
tablók pedig nincsenek. A régi tablókat próbáljuk már elővenni. A darabba maradt 
beszélgetéseket, kérdéseket folyamatosan mondani fogom, mindaddig míg meg nem 
valósul, amíg a probléma megnyugtatóan nem rendeződik. 
 
Kovács Sándor polgármester: Javaslom, hogy a képviselő-testület a beszámolót 
fogadja el. Aki a javaslatot elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy 3 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett a javaslat nem kapta meg a 
döntés hozatalhoz szükséges igen szavazatok számát, a testület a javaslatot nem fogadta 
el.  
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5. sz. n a p i r e n d: Csanádpalota Városi Önkormányzat polgármesteri Hivatal 
Alapító Okiratának módosítása (írásos anyag csatolva) 
 
Erdélyi Sándorné dr. jegyző: Jogszabályi változás tette szükségessé az alapító okirat 
módosítását. A gazdálkodási besorolás elnevezés módosult, illetve a hivatal alapító 
okiratából kikerültek a közalkalmazottak, tekintettel arra, hogy az önkormányzat, mint 
költségvetési szerv és a hivatal külön áll, és a fizikai állományú közalkalmazottak 
(műhely) az önkormányzattal állnak jogviszonyba.  
 
Kovács Sándor polgármester: Aki  az alapító okirat módosítását elfogadja, kérem, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és  
tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza: 
 
76/2012. (V. 30.) Kt.h.  
 
Tárgy:  Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának módosítása, egységes szerkezetbe 
foglalása 

 
H a t á r o z a t  

 
Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – az 
államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8. § (4) bekezdése alapján, 
figyelemmel az államháztartásról szóló törvény végrehajtásáról rendelkező 
368/2011. (XII. 31.) Korm. rendelete5. § (1)-(2) bekezdésében foglaltak szerint 
– Csanádpalota Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatala Alapító Okiratát 
2012. június 1. napjától az előterjesztéshez 1. számú mellékletként csatolt 
Alapító Okirat módosításban foglaltak szerint - módosítja, és egyidejűleg a 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratot a 2. számú 
melléklet szerint jóváhagyja. 
 
A Polgármesteri Hivatal 29/2012. (II. 29.) Kt.h. számú határozattal egységes 
szerkezetbe foglalt Alapító Okirata 2012. május 31. napjával hatályát veszti. 

 
A határozatról értesítést kapnak: 

1.) Kovács Sándor polgármester Csanádpalota 
2.) Erdélyi Sándorné dr. jegyző Csanádpalota 
3.) Csanádpalotai Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalának 

Pénzügyi Csoportja Csanádpalota 
  
6. sz. n a p i r e n d: Csanádpalota Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatal 
Szervezeti és Működési Szabályzata (írásos anyag csatolva) 
 
Erdélyi Sándorné dr. jegyző: A Szervezeti és Működési Szabályzat módosítását is a 
jogszabályváltozás tette indokolttá. A gazdálkodási jogkörökben van változás. 
Kijelölésre került a gazdasági szervezet, átvezettük az új államháztartási törvény és 
végrehajtási rendelete hatálybalépését követően szükségessé vált módosításokat.  
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Kovács Sándor polgármester: Aki Szervezeti és Működési Szabályzatot elfogadja, 
kézfelnyújtással szavazzon.  
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
77/2012. (V. 30.) Kt.h.  
 
Tárgy:  Csanádpalota városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatal Szervezeti és 
Működési  Szabályzatának jóváhagyása 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota város Önkormányzatának Képviselő-testülete – az 
államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 9. §. (1) bekezdés e.) pontja 
alapján Csanádpalota városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatala Szervezeti és 
Működési Szabályzatát – a jegyzőkönyvhöz csatolt tartalommal – jóváhagyja, 
ezzel egyidejűleg 241/2011. (XII. 21.) Kt.h. számú határozattal jóváhagyott 
Szervezeti és Működési Szabályzatot mellékleteivel együtt hatályon kívül 
helyezi. 
 
A határozatról értesítést kap: 
1.) Csanádpalota város Polgármestere 6913. Csanádpalota 
2.) Nagylak Község Polgármestere 6933. Csanádpalota  
3.) Ambrózfalva Község Polgármestere 6916 Ambrózfalva 
3.) Csanádpalota város Jegyzője 6913 Csanádpalota 
4.)  Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Csanádpalota 
5.) Polgármesteri Hivatal Igazgatási Csoportja Csanádpalota 
6.) Polgármesteri Hivatal Nagylaki Kirendeltsége Nagylak 
7.) Polgármesteri Hivatal Ambrózfalvi Kirendeltsége Ambrózfalva 

 
7. sz. n a p i r e n d: Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 
alapdokumentumainak módosítása (írásos anyag csatolva)  
 
Kovács Sándor polgármester: A múlt év decemberi hatósági ellenőrzés kapcsán 
kerültek az alapdokumentumok felülvizsgálatra és aktualizálásra.  
 
Aki az Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Szervezeti és Működési 
Szabályzatának módosítását elfogadja, kérem, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza:  

78/2012.  (V. 30.) Kt.h.  
 
Tárgy:  Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Szervezeti és Működési  
 Szabályzatának módosítása 
 

H a t á r o z a t 
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Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – a szociális 
igazgatásról és szociális ellátásokról szóló, többször módosított 1993. évi III. 
törvény 92/B. § (1) bekezdés c) pontjában biztosított jogkörében eljárva – az 
Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Szervezeti és Működési 
Szabályzatának módosítását, a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalva - a 
jegyzőkönyvhöz csatolt tartalommal - jóváhagyja. 
 
A határozatról értesítést kap: 
1.) Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat vezetője 6913 

Csanádpalota, Kálmány Lajos utca 9. 
2.) Kovács Sándor polgármester Helyben 

 
Aki az Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Szakmai Programjának 
módosítását elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza:  
 
79/2012. (V. 30.) Kt.h.  
 
Tárgy:  Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Szakmai Programjának 
 módosítása 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – a szociális 
igazgatásról és szociális ellátásokról szóló, többször módosított 1993. évi III. 
törvény 92/B. § (1) bekezdés c) pontjában, a gyermekek védelméről és a 
gyámügyi igazgatásról szóló, többször módosított 1997. évi XXXI. törvény 104. 
§ (1) bekezdés d) pontjában biztosított jogkörében eljárva – az Alapszolgáltatási 
Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Szakmai Programjának módosítását, a 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalva - a jegyzőkönyvhöz csatolt 
tartalommal - jóváhagyja. 
 
A határozatról értesítést kap: 
1.) Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat vezetője 6913 

Csanádpalota, Kálmány Lajos utca 9. 
2.) Kovács Sándor polgármester 

 
Aki a Naplemente Idősek Gondozóháza házirendjének jóváhagyásával egyetért, 
kézfelnyújtással szavazzon.  
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 igen  szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
80/2012. (V. 30.) Kt.h.  
 
Tárgy:  „Naplemente” Idősek Gondozóháza házirendjének jóváhagyása 
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H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – a szociális 
igazgatásról és szociális ellátásokról szóló, többször módosított 1993. évi III. 
törvény 92/B. § (1) bekezdés c) pontjában biztosított jogkörében eljárva – a 
„Naplemente” Idősek Gondozóháza házirendjének módosítását, a 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalva - a jegyzőkönyvhöz csatolt 
tartalommal - jóváhagyja. 
 
A határozatról értesítést kap: 
1.) Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat vezetője 6913 
Csanádpalota, Kálmány Lajos utca 9. 
2.) Kovács Sándor polgármester Helyben 

 

8. sz. n a p i r e n d: Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálatnál 
lefolytatott hatósági ellenőrzés során megállapított hiányosságok megszüntetésére 
intézkedési terv készítése (írásos anyag csatolva)  
 
Kovács Sándor polgármester: A napirendet a Szociális Bizottság tárgyalta. 
 
Bodzás István képviselő: Az intézkedési terv a decemberi ellenőrzési jegyzőkönyv 
hatására készült. Legközelebb ha intézkedési tervet kell készíteni, akkor az ellenőrzési 
jegyzőkönyvet is tegyük mellé. A hiányosságok megszüntetésére pályázati úton fogunk 
forrást biztosítani. Célszerű lenne az intézményt külön választani. A bizottság az 
intézkedési tervet elfogadásra javasolja.  
 
Kovács Sándor polgármester: A munkaruha juttatás lehetőségét megpróbáljuk 
biztosítani a dolgozók számára. Perneki képviselő úr korábban mondta, hogy az 
Alapszolgáltatási Központon belül a családsegítés nem szerencsés, hogy abban az 
épületben van. Van üres helyiségünk, meg kell vizsgálni a lehetőségét. Akár az óvoda 
épületében is van üres helyiség. Egyetértek és megteszek minden annak érdekében, 
hogy ez megoldódjon.  
 
Aki az intézkedési tervet elfogadja,  kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza: 
 
81/2012. (V. 30.) Kt.h.  
 
Tárgy:  Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálatnál lefolytatott hatósági  
 ellenőrzés során feltárt hiányosságok megszüntetésére intézkedési terv elfoga- 
 dása 
 

H a t á r o z a t 
 

 Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a 
 Csanádpalota, Kálmány Lajos utca 9. szám alatti székhellyel működő 
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 Alapszolgáltatási és Gyermekjóléti Szolgálatot fenntartó Önkormányzat, 
 továbbá a Szociális Alapszolgáltatási, valamint a Gyermekjóléti és Szociális 
 Alapellátási Szolgáltatási Intézmény Társulás fenntartói jogok gyakorlója az 
 intézmény által nyújtott személyes gondoskodást biztosító szociális alap- és  
 szakosított szolgáltatások hatósági ellenőrzése során megállapított hiányosságok 
 megszüntetésére elkészített intézkedési tervet, székhely és telephelyek szerinti  
 bontásban, az  előterjesztéshez csatolt tartalommal elfogadja. 
 Felkéri a Polgármestert, hogy az intézkedési tervben meghatározott feladatok 
 teljesítéséről – a teljesítési határidő lejártát követő soron következő ülésen - a 
 Képviselő-testületet tájékoztassa. 
  

Határid ő: az intézkedési tervben foglaltak szerint 
 Felelős: polgármester, intézményvezető 
 
 A határozatról értesítést kapnak: 
 1.) Csanádpalota Város Polgármestere Helyben 
 2.) Csanádpalota Város Jegyzője Helyben 
 3.) Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Vezetője 6913 
 Csanádpalota, Kálmány Lajos utca 9. 
 4.) Csanádpalota Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalának 
 Pénzügyi Csoportja 
 5.) Csanádpalota Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalának 
 Igazgatási Csoportja 
 
9. sz. n a p i r e n d: Városi Nemzetiségi Önkormányzatokkal kötött együttműködési 
megállapodások felülvizsgálata (írásos anyag csatolva) 
 
Erdélyi Sándorné dr. jegyző: A megállapodás azokat a kötelezettségeket tartalmazza 
az önkormányzat részéről, amelyet a nemzetiségi törvény előír. A gazdálkodással 
kapcsolatos jogosítványok lettek az államháztartási törvényhez igazítva. Mindkét 
nemzetiségi önkormányzat megtárgyalta és elfogadta.  
 
Kovács Sándor polgármester: Aki a Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötött 
együttműködési megállapodás felülvizsgálatát elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza: 
 
82/2012. (V. 30.) Kt.h.  
 
Tárgy: A csanádpalotai Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötött együttműködési 
megállapodás felülvizsgálata. 
 

H a t á r o z a t  
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzetiségek jogairól 
szóló 2011. évi CLXXIX törvény 80. §. (2) bekezdése alapján Csanádpalota Város 
Önkormányzata és a Roma Nemzetiségi Önkormányzat közötti együttműködés 
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szabályait magába foglaló együttműködési megállapodást a jegyzőkönyvhöz csatolt 
tartalommal jóváhagyja.  
Felhatalmazza a polgármestert az együttműködési megállapodás aláírására. 
 
A határozat elfogadásával egyidejűleg a 250/2010. (XII. 29.) Kt.h. számú 
határozatával jóváhagyott együttműködési megállapodás hatályát veszti. 
 
Határozatról értesítést kapnak: 
1.) Csanádpalotai Roma Nemzetiségi Önkormányzat Elnöke Csanádpalota 
2.) Csanádpalota Város Polgármestere 

 
Aki a Román Nemzetiségi Önkormányzattal kötött együttműködési megállapodás 
felülvizsgálatát elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
83/2012. (V. 30.) Kt.h. 
 
Tárgy: A csanádpalotai Román Nemzetiségi Önkormányzattal kötött együttműködési 
megállapodás felülvizsgálata. 
 

H a t á r o z a t  
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzetiségek jogairól 
szóló 2011. évi CLXXIX törvény 80. §. (2) bekezdése alapján Csanádpalota Város 
Önkormányzata  és a Román Nemzetiségi Önkormányzat közötti együttműködés 
szabályait magába foglaló együttműködési megállapodást a jegyzőkönyvhöz csatolt 
tartalommal jóváhagyja.  
Felhatalmazza a polgármestert az együttműködési megállapodás aláírására. 
 
A határozat elfogadásával egyidejűleg a 251/2010. (XII. 29.) Kt.h. számú 
határozatával jóváhagyott együttműködési megállapodás hatályát veszti. 
 
Határozatról értesítést kapnak: 
3.) Csanádpalotai Román Nemzetiségi Önkormányzat Elnöke Csanádpalota 
4.) Csanádpalota Város Polgármestere 

 
10. sz. n a p i r e n d: Önállóan működő és gazdálkodó és önállóan működő 
költségvetési szervek között a gazdálkodási jogkörök gyakorlására kötött 
megállapodások felülvizsgálata (írásos anyag csatolva) 
 
Erdélyi Sándorné dr. jegyző: Szintén jogszabály változások miatt van szükség a 
megállapodások felülvizsgálatára.  
 
Perneki László képviselő: Az anyagban szerepel, hogy jogszabályban nem 
meghatározott feladatokat megállapodásban rögzíteni. Ez egy összetett dolog, az 
intézményvezetőkkel történt egyeztetés, vagy ők tudják, hogy mit tartalmaz ez?  
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Kovács Sándor polgármester: Megérkezik a pénztárba a számla az intézmények 
részére, akkor a kifizetésnél az intézményvezetők az utalványozók,….. 
 
Mikulán László képviselő: Ügyrendben kérek szót. Javaslom polgármester úrnak, 
mivel az intézményvezetők nincsenek itt, ezt a napirendet vegyük le.  
 
Kovács Sándor polgármester: Aki egyetért azzal, hogy ezt a napirendet levegyük a 
testületi ülés napirendjéből, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozza: 
 
84/2012. (V. 30.) Kt.h.  
 
Tárgy:  Önállóan működő és gazdálkodó és önállóan működő költségvetési szervek 
között a gazdálkodási jogkörök gyakorlására kötött megállapodások felülvizsgálata 
című napirend napirendről levétele 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az „Önállóan 
működő és gazdálkodó és önállóan működő költségvetési szervek között a 
gazdálkodási jogkörök gyakorlására kötött megállapodások felülvizsgálata” 
című napirend ezen testületi ülés napirendjéről leveszi.  
 
Képviselő-testület felkéri a napirend előadóját, hogy azt ismételten terjessze 
a Képviselő-testület soron következő ülése elé. 
 
Határozatról értesítést kapnak: 
1.) Kovács Sándor polgármester Csanádpalota 
2.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoport Vezetője Csanádpalota 

 
11. sz. n a p i r e n d: Helyi önkormányzati rendeletekben meghatározott 
szabálysértési rendelkezések hatályon kívül helyezése (írásos anyag csatolva) 
 
Erdélyi Sándorné dr. jegyző: Az új szabálysértési törvény előírja a Képviselő-
testületek részére, hogy korábban önkormányzati rendeletben megállapított 
szabálysértési rendelkezéseket hatályon kívül kell helyezni. Ezen magasabb szintű 
jogszabály végrehajtására készült a rendelet-tervezet. 
 
Kovács Sándor polgármester: Aki a szabálysértési rendelkezések hatályon kívül 
helyezésével egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és  
tartózkodás nélkül, az önkormányzati rendeletekben meghatározott szabálysértési 
rendelkezések hatályon kívül helyezéséről szóló rendelet tervezetet 11/2012. (V. 31.) 
önkormányzati rendeletévé emelte: 
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Csanádpalota Város Önkormányzat 
Képviselő-testületének  

11/2012. (V. 31.)  
önkormányzati rendelete  

Az önkormányzati rendeletekben meghatározott szabálysértési rendelkezések 
hatályon kívül helyezéséről 

 
(a rendelet szövege a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

  

12. sz. n a p i r e n d: Közbeszerzési Szabályzat (írásos anyag csatolva) 
 
Kovács Sándor polgármester: Aki a Közbeszerzési Szabályzatot elfogadja, 
kézfelnyújtással szavazzon.  
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza: 
 
85/2012. (V. 30.) Kt.h.  
 
Tárgy: Közbeszerzési Szabályzat jóváhagyása. 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Városi Önkormányzati Képviselő-testülete a közbeszerzésekről 
szóló 2011. évi CVIII. törvény 22. § (1) bekezdése alapján - a jelen határozat 
mellékletét képező - Közbeszerzési Szabályzatot jóváhagyja. 
A szabályzat 2012. június 1. napján lép hatályba, ezzel egyidejűleg a  307/2004. 
(XI. 11.) Kt.h. számú határozattal jóváhagyott, többször módosított és egységes 
szerkezetbe foglalt Közbeszerzési Szabályzat hatályát veszi. 

 
A határozatról értesítést kap: 
1.) Kovács Sándor polgármester Csanádpalota 
2.) Erdélyi Sándorné dr. jegyző Csanádpalota 
3.) Bán Teodóra pályázatkezelő Csanádpalota 
4.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Csanádpalota 

  
13. sz. n a p i r e n d: Magyarország-Szerbia Határon Átnyúló pályázathoz önerő 
meghatározása 
 
Kovács Sándor polgármester: A pályázatba 12 magyar, 6 szerb aktivitás került, a mai 
napon a pályázat – a testület korábbi felhatalmazása figyelembevételével - benyújtásra 
került.  
 
Aki egyetért a pályázat benyújtásához szükséges önrész összegével, kézfelnyújtással 
szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
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86/2012. (V. 30.) Kt.h.  
 
Tárgy:  68/2012. (IV. 25.) Kt. h. számú határozat kiegészítése 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 68/2012. (IV. 25.) 
Kt.h számú határozatát az alábbiakkal egészíti ki: 
A pályázat megvalósításához szükséges önrész összege 2.345 €, azaz kettőezer-
háromszáznegyvenöt euró. Az önrész összege a jelen előterjesztés készítésének 
időpontjában érvényes, Európai Bizottság által meghatározott május havi 
referencia árfolyam alapján 287,25 Ft/€ árfolyamon számolva 673.601,- Ft, azaz 
hatszázhetvenháromezer - hatszázegy forint, melyet Csanádpalota Város 
Önkormányzata 2012. évi költségvetésének 6. cím 12. alcímén a Kiemelt állami 
és önkormányzati rendezvények előirányzatának terhére biztosítja. 
 
A pályázat forrásösszetétele fentiek alapján az alábbiak szerint alakul: 
 
A pályázat összköltsége Ft-ban - Csanádpalota Város Önkormányzata 
vonatkozásában: 
Kért pályázati összeg 12.798.424,- Ft 
A pályázó önereje  673.601,- Ft 
A megvalósulás teljes költsége 13.472.025,- Ft 

 
A pályázat összköltsége EUR-ban – Csanádpalota Város Önkormányzat 
vonatkozásában: 
Kért pályázati összeg 44 555 € 
A pályázó önereje  2 345 € 
A megvalósulás teljes költsége 46 900 € 
 
Képviselő – testület vállalja az árfolyamból adódó veszteségeket, illetve 
nyereségeket, az árfolyamnyereség vagy veszteség elszámolására szolgáló 
előirányzat megnyitásáról a Képviselő-testület a kifizetést követő soros testületi 
ülésen dönt. 
 
A Képviselő-testület 68/2012. (IV. 25.) Kt.h. számú határozatának többi része 
változatlanul érvényben marad. 

 
Határozatról értesítést kap: 
1.) Csanádpalota Város Polgármestere 
2.) Csanádpalota Város Jegyzője 
3.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja 

  
Aki egyetért a pályázat elkészítéséért járó alapdíj összegével, kézfelnyújtással 
szavazzon.  
 



24 

 

Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza: 
 
87/2012. (V. 30.) Kt.h.  
 
Tárgy:  69/2012. (IV. 25.) Kt. h. számú határozat kiegészítése 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 69/2012. (IV. 25.) 
Kt.h számú határozatát az alábbiakkal egészíti ki: 
A pályázat elkészítéséért járó alapdíj: 196.850,- Ft + Áfa, bruttó 250.000,- Ft, 
azaz bruttó kettőszázötvenezer forint, melyet Csanádpalota Város 
Önkormányzata 2012. évi költségvetésének 6. cím 12. alcímén a Kiemelt állami 
és önkormányzati rendezvények előirányzatának terhére biztosítja. 

 
A Képviselő-testület 69/2012. (IV. 25.) Kt.h. számú határozatának többi része 
változatlanul érvényben marad. 

 
Határozatról értesítést kap: 
1.) Csanádpalota Város Polgármestere 
2.) Csanádpalota Város Jegyzője 
3.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja 

 
14. sz. n a p i r e n d: Egyebek 
 

• Folyószámla hitelkeret szerződés módosítása (írásos anyag csatolva) 
 
Kovács Sándor polgármester: Lehetőség van a folyószámla hitelkeret szerződés 
megemelésére, így a 34 millió Ft-ról 43 millió Ft-ra változna az összeg.  
 
Aki egyetért a folyószámla hitelkeret módosításával, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozza:  
 
88/2012. (V. 30.) Kt.h.  
 
Tárgy:  Működési célú folyószámlahitel-keret szerződés megkötése. 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete engedélyt ad az 
OTP Bank NyRt Szegedi Fiókjával folyószámlahitel-keret szerződés 2012. 
december 21. napjáig történő megkötésére, maximum 43.000 e Ft hitelkeret 
összegben. 

 
A Képviselő-testület kötelezettséget vállal a hiteltartozás visszafizetésére. 
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A Képviselő-testület kötelezettséget vállal a felvett hitel járulékos költségeinek a 
költségvetésben történő betervezésére és annak megfizetésére. 

 
A Képviselő-testület a hitelszerződés megkötéséből eredő felmerülő valamennyi 
fizetendő kötelezettség megtérítésének biztosítására az önkormányzat 
tulajdonában lévő a földhivatalnál 180 hrsz szám alatt nyilvántartott 2075 
négyzetméter területen elhelyezkedő ingatlanát, becsült értéken 37.238 eFt,  a 
Szent István utca 42 szám alatti 373 hrsz szám alatt nyilvántartott 967 
négyzetméter területen elhelyezkedő ingatlanát becsült értéken 6.371 eFt, 
valamint az 1283 hrsz szám alatt nyilvántartott 1050 négyzetméter területen 
elhelyezkedő Kossuth utca 7/A szám alatti ingatlanát becsült értéken 6.070 eFt 
ajánlja fel fedezetül.  

 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és pénzügyi ellenjegyzőt a 
folyószámlahitel-keret szerződés aláírására.  

 
Határozatról értesítést kap: 

 
1.) Csanádpalota Város Polgármestere 
2.) Csanádpalota Város Jegyzője 
3.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja 

  
• Kerékpártároló támogatás megelőlegezési hitelszerződés (írásos anyag csatolva) 

 
Kovács Sándor polgármester: A módosításra jogszabályi változás miatt kerül sor, 
mert a hitelszerződés aláírására a jegyző helyett a pénzügyi csoportvezetőt kell 
felhatalmazni.  
Aki egyetért a határozat módosításával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
89/2012. (V. 30.) Kt.h.  
 
Tárgy:  84/2011. (V. 25.) Kt.h. számú határozat módosítása. 
 

H a t á r o z a t  
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 84/2011. (V. 25.) 
Kt.h. számú, „Támogatás-megelőlegezési hitelszerződés megkötése 
kerékpártároló pályázat megvalósításához” tárgyú határozatában a támogatás 
megelőlegezési hitelszerződés aláírására a jegyző helyett a pénzügyi 
csoportvezetőt hatalmazza fel. 

 
A határozat módosítását az államháztartásról szóló törvény végrehajtásáról 
rendelkező 368/2011. (XII. 31.) Korm. rendelet 2012. január 1. napjával történő 
hatálybalépése tette szükségessé 
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A határozat rendelkezései egyebekben változatlanok maradnak. 
 

Határozatról értesítést kapnak: 
 

1.) Kovács Sándor Csanádpalota Város Polgármestere 
2.) Erdélyi Sándorné dr. jegyző Csanádpalota 
3.) Forgács Sándorné pénzügyi csoportvezető Csanádpalota 

  
• TÁMOP-3.1.11-12/2 és TÁMOP 6.1.2/11/1 pályázatok elkészítése és benyújtása 

(írásos anyag csatolva) 
 
Kovács Sándor polgármester: Az NFÜ 100 %-os támogatási intenzitású pályázati 
felhívásokat írt ki. A pályázatok módot adnak a településen élők, a gyermekek és 
felnőttek életkörülményeinek, az élet minőségének javítására, közösségi programok 
lebonyolítására, közösségépítésre. Mi az óvodafejlesztési, valamint az egészségre 
nevelő és szemléletformáló életmód programra szeretnénk pályázatot benyújtani.  
 
Aki egyetért a pályázatok elkészítésével és benyújtásával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza: 
 
90/2012. (V. 30.) Kt.h.   
 
Tárgy:  TÁMOP-3.1.11-12/2 és TÁMOP-6.1.2/11/1 pályázatok elkészítése és 
benyújtása 
 

H a t á r o z a t  
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete egyetért a TÁMOP-
3.1.11-12/2 kódszámú, Óvodafejlesztés tárgyú és a TÁMOP – 6.1.2/11/1 
kódszámú „Egészségre nevelő és szemléletformáló életmód programok – lokális 
színterek” című pályázatok benyújtásával. 
Fent nevezett pályázatok elkészítésével és a megvalósítás szakaszában 
elvégzendő elszámolási munkák megvalósításával az 

 
Aerreart Kft. (1039 Budapest, Királyok útja 291. C/1) 

 
ajánlattevőt megbízza. 

 
Képviselő-testület a megbízási díjat az ajánlatban foglaltaknak megfelelően, az 
ott meghatározott feltételekkel állapítja meg, az alábbiak szerint 

 
       1. Pályázat elkészítése és benyújtása 

 2. Segítségnyújtás a szakmai programok összeállításához és végrehajtásához 
 3. Szakmai támogatás az egészségre nevelő és szemléletformáló életmód 

pályázat feltételeként előírt települési egészségterv elkészítéséhez. 
 4. Támogatja az óvodafejlesztés szakmai tartalmának kidolgozását. 
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 5. Nyertes pályázat esetén vállalják a pályázat menedzsment feladatait. 
 

A két pályázat elkészítésének díja: 145. 000 Ft + Áfa (bruttó: 184.150 Ft), azaz 
bruttó egyszáznyolcvannégyezer – egyszázötven forint, melyet Csanádpalota 
Város Önkormányzata 2012. évi költségvetésének 6. cím 12. alcímén a Kiemelt 
állami és önkormányzati rendezvények előirányzatának terhére biztosítja. 

 
Határozatról értesítést kap: 
1.) Csanádpalota Város Polgármestere 
2.) Csanádpalota Város Jegyzője 
3.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja 

 
Kovács Sándor polgármester: Tegnap voltam sportköri gyűlésen, ahol kértem, hogy 
az önkormányzati támogatásról szóló beszámolót sokkal részletesebben készítsék el. A 
9 éves korosztályú gyerekek ausztriai labdarugó tornán vettek részt. Az útiköltséget és a 
szállást pályázati forrásból biztosították.  
 
Olyan határozatot javasolok a képviselő-testületnek az iskolával kapcsolatban, hogy 
kérjük meg az iskolavezetését, hogy június 10-ig tegye le az iskola jövőjével 
kapcsolatos programját. Ezt informális testületi ülésen tárgyalnánk meg.  
 
Aki ezzel a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza: 
 
91/2012. (V. 30.) Kt.h.  
 
Tárgy: Az általános iskola helyzetének áttekintése az új köznevelési törvény alapján. 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Dér István 
Általános Iskola, Napsugár Óvoda és Bölcsőde Többcélú, Közös Igazgatású 
Közoktatási Intézmény igazgatóját, hogy - a 2012. szeptember 1. napján 
hatályba lépő köznevelési törvény rendelkezései figyelembe vételével – 
tekintsék át az iskola életének jövőbeni alakulását. 
 
Képviselő-testület fentiek figyelembevételével elkészített koncepciót 2012. 
június 10. napjáig kéri megküldeni a fenntartó részére. 
 
Határid ő: azonnal, illetve 2012. június 10. 
Felelős: Schüszler Istvánné igazgató 
 
Határozatról értesítést kapnak: 
1.) Schüszler Istvánné igazgató Csanádpalota 
2.) Kovács Sándor polgármester Csanádpalota 
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Mikulán László képviselő: Sokszor beszéltünk a buszkérdésről. Meg kell keresni 
annak módját, megfelelő kampányt kell folytatni a kihasználtságára is. Valahogy 
próbáljuk meg, ha a papírjai rendbe lesznek, lecserélni. Kellemetlen helyzetbe kerültem, 
amikor szóban megállapodtunk, hogy kell a busz a kirándulásra. Többen jelezték, ha 
klímás lesz a busz, akkor jönnek. Rendelni kellett egy nagy buszt. Akkor volt 
kellemetlen, amikor az iskolabuszt le kellett mondanom. Ez a piac még nyitott, itt még 
keresni valónk van.  
 
Kovács Sándor polgármester: A gasztronómiai fesztivált közösen rendezzük a Lovas 
Egyesülettel. 200,- Ft nevezési díjat kell fizetni és 0,5 kg marhahúst kapnak  
személyenként a nevezők.  Támogatási pénzből valósítjuk meg. A futball pályán 
kerülne megrendezésre.   
 
Tisztelt Képviselő-testület, a mai napra tervezett nyílt ülés napirendjét megtárgyaltuk, a 
testületi ülést bezárom.  
 

K.m.f.t.  
 
 

Kovács Sándor       Erdélyi Sándorné dr. 
 polgármester         jegyző 
       
 
 
Jancsik Zoltán s.k.       Bodzás István s.k. 
jegyzőkönyv-hitelesítő            jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 


